
Zápisnica zo zasadnutia MsZ
konaného dňa 29. januára 2021

Prítomní : Ing. Marta Vozáriková, primátor mesta
Mgr. Anetta Kalapos, hlavná kotrolórka

Poslanci : Ing. Viktor Palko
Aneta Tolvajová
Bc. Tibor Mészároš
Štefan Ballók
Zoltán Kövér
Pavol Koči
Zuzana Nagyová
Ing. Štefan Popovič
Ján Kovács

1. Otvorenie zasadnutia

Zasadnutie  MsZ  otvorila  a viedla  primátorka  mesta,  ktorá  skonštatovala,  že  je
prítomných  9  poslancov,  teda  rokovanie  MsZ  je  uznášania  schopné.  Predložila  program
rokovania mestského zastupiteľstva bez pozmeňujúceho návrhu.  

Prítomní poslanci jednohlasne schválili program rokovania MsZ v Čiernej nad Tisou. 

(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľa určuje: PhDr. Tünde Butkyová 
MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje: Ján Kovács

Zoltán Kövér

(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

3. Schválenie návrhovej komisie

Návrhová komisia: Ing. Viktor Palko
Aneta Tolvajová
Zuzana Nagyová

(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)
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4. Riešenie havarijného stavu strechy ŠJ v ZŠ s VJS

Primátorka mesta informovala prítomných o havarijnom stave strechy ŠJ v ZŠ s VJS,
ktoré oznámila riaditeľka základnej školy. Stav strechy bol naposledy riešený pred 10 rokmi
a to  asfaltovou  krytinou.  V súčasnej  situácii  to  už  nepomôže,  je  potrebné  urobiť  komplet
strechu. Požiadala o vypracovanie rozpisu prác a približnú cenovú ponuku, aby bolo možné
vypísať verejné obstarávanie. Predbežná kalkulácia s DPH je vo výške € 20.740,--. Uviedla,
že  mesto má vo VÚB a.s.,  nevyčerpaný úver,  z ktorého by bolo možné vykonať  opravu.
Dodala, že síce sa tieto financie mali použiť na oplatenie cintorína, teraz by sa mohli použiť
na strechu, čo je v havarijnom stave. Prítomní poslanci sa zhodli na dôležitosti opravy strechy.

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  opravu  strechy  Školskej  jedálne  pri  ZŠ
s VJS v Čiernej nad Tisou.
(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

Prítomní  poslanci  jednohlasne  schválili  uzatvorenie  zmluvy  o dielo  s úspešným
uchádzačom vo verejnom obstarávaní „Oprava strechy ŠJ pri ZŠ s VJS“ a financovanie zo
zostatku úveru vo VÚB a.s..
(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

5. Riešenie havarijného stavu strechy MŠ

Primátorka mesta informovala prítomných o havarijnom stave strechy na spojovacej
chodbe pri vchode do MŠ. Ide o menšiu plochu. Uviedla, že tento stav v MŠ je už dlhšie, ale
tým, že je potrebné riešiť strechu v ŠJ dá sa urobiť aj táto strecha zároveň.

Prítomní poslanci jednohlasne schválili opravu strechy Materskej školy.
(Hlasovanie:  za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan

Ballók, Zoltán Kövér, Anetta Tolvajová, Zuzana Nagyová, Ing. Štefan Popovič, Ján Kovács;
proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

Prítomní poslanci jednohlasne schválili uzatvorenie zmluvy s úspešným uchádzačom
vo verejnom obstarávaní „Oprava strechy MŠ“ a financovanie zo zostatku úveru vo VÚB
a.s..
(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)
 
6. Zmluva na odchyt psov

Primátorka mesta informovala prítomných, že končila platnosť Rámcovej zmluvy na
odchyt psov a je potrebné podpísať ďalšiu zmluvu. Podmienky sa nemenia, všetko ostáva tak
ako bolo v predchádzajúcej zmluve. Každý rok sa táto zmluva predlžuje s OZ Pomoc psíkom
na východnom Slovensku Veľké Kapušany.  Dodala,  že  v blízkom okolí  iné  združenie  na
odchyt psov ani nie je. 
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Prítomní  poslanci  jednohlasne schválili  uzatvorenie  Rámcovej  zmluvy  na  odchyt
a umiestnenie psov do karanténnej stanice medzi mestom  Čierna nad Tisou a OZ Pomoc
psíkom na východnom Slovensku Veľké Kapušany.
(Hlasovanie: za – Ing. Viktor Palko, Bc. Tibor Mészáros, Pavol Koči, Štefan Ballók, Zoltán
Kövér,  Anetta  Tolvajová,  Zuzana  Nagyová,  Ing.  Štefan  Popovič,  Ján  Kovács;  proti –  0
poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov)

7. Rôzne

Bc.  Tibor  Mészároš  sa  informoval  v akom  štádiu  je  odpredaj  pozemku  oproti
železničnej stanici.

Primátorka  mesta  odpovedala,  že  vzhľadom  na  súčasnú  pandemickú  situáciu
a opatrenia vlády nie je možné veľa riešiť, ale v každom prípade prvá vec, ktorá sa urobí bude
vypracovanie znaleckého posudku.

8. Záver

Keďže viacej  pripomienok zo strany poslancov nebolo primátorka mesta poďakovala
prítomným za účasť a ukončila rokovanie MsZ.

Ing. Marta Vozáriková
                 primátor mesta

Overovatelia:  Ján Kovács
Zoltán Kövér

Zapísala: PhDr. Tünde Butkyová
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